
protokół nr v
z sesji Rady Gminy Bralin

odbytejw dniu 25 lutego 2015 roku

obrady sesjiodbywały się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Bralin 25 lutego żOI5 r. od godz.

10.00 do godz. 11.00.

Porzadek obrad V sesii Radv Gminv Bralin:

L. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Sprawozdania z prac komisji Rady.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 201_5 rok.

7, podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów stosowanych w drugim etapie

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i do oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których Gmina Bralin jest organem

prowadzącym oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów.

B, podjęcie uchwaty w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla

Gminy Bralin na lata 2015-2018.
9. Wolne głosy i informacje.
10. Zamknięcie posiedzenia,

Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

o godz, 10.00 Kazimiera Kupczak otwarła V sesję Rady Gminy Bralin i powitała wszystkich

przybyłych na obrady radnych i gości.

W sesji uczestniczyli: wojt gminy Roman Wojtysiak, zastępca wójta Robert Kieruzal, skarbnik

Grazyna Mosch, sekretarz Zbigniew Łatka, radni powiatowi: Stanisław Baliński i Zenon

Kasprzak; dyrektorzy jednostek organizacyjnych podległych gminie: Karolina Forysiak,

Elżbieta Kuropka, Teresa Michalska, Adam Pruban, Justyna Świerczyńska, Ewa Jędrysiak;

kierownicy referatów i pracownicy urzędu na samodzielnych stanowiskach, media, sottYsi,

m ieszkańcy.
przewodnicząca poinformowała, ze w sesji uczestniczy 15 radnych, wobec czego obrady są

prawomocne. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Ad.2 Uchwalenie porządku obrad

przewodnicząca Rady odczytała proponowany porządek obrad V sesji Rady GminY Bralin.

Nikt z radnych nie wniósł uwag, w związku z tym przystąpiono do przegłosowania porządku.

Przebieg głosowania,. ,,za" _ 15 radnych , ,,przeciw" _ 0, ,,wstrzymujących się" _ 0.



Stwierdza się, ze rada uchwaliła porządek obrad jednogłośnie.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Bralin

Do dnia sesji nie wpłynęły do protokołu żadne uwagi i poprawki, wobec czego odbyło się
głosowanie za przyjęciem protokołu z sesji nr lV.

Wynik głosowania,. ,,7d" - 15 radnych , ,,przeciw" - 0, ,,wstrzymujących się" - 0.

Ad. 4 Sprawozdanie wójta z działalności w okresie międzysesyjnym

Głos zabrał wójt gminy Roman Wojtysiak, który odczytał sprawozdanie z działalnoŚci wójta za

okres 29 stycznia - 25 lutego 2015r. w Referacie Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich.

Następnie zapoznał radnych z realizacją uchwał podjętych podczas lV sesji Rady Gminy
Bralin.

sprawozdanie z realizqcii uchwoł podietvch podczos czwdrtei sesii Radv Gminv Bralin,

1. tJchwało Nr tV/17/2015 Rady Gminy Bralin z dnia j0 stycznia 2015 r. w sprowie uchwalenia

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bralin na lata 2015 ,2022.

IJchwałę przesłano do Wydziału Kontroli Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego lJrzędu Wojewódzkiego

w Poznaniu oraz do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Koliszu.

2. L\chwała Nr tV/18/2015 Rody Gminy Bralin z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie uchwały budżetowej

na 2015 rok,

IJchwałę przesłano do Wydziału Kontroli Prawnego i Nodzoru Wielkopolskiego lJrzędu Wojewódzkiego

w Poznaniu oraz do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu.

tJchwała została opublikowana w Dzienniku t)rzędowym Województwa Wielkopolskiego z 2075 r. Pod
pozycjq 637.

3, |,Jchwała Nr tv/19/2015 Rady Gminy Brqlin z dnia 30 stycznio 2015 r, w sprawie zarzqdzenia poboru w

drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leŚnego oraz opłaty od

posiadonia psów, wyznaczenia inkasentów orgz wysokości wynagrodzeniq za inkaso.

Uchwałę przesłano do Wydziołu Kontroli Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego lJrzędu Wojewódzkiego

w Poznaniu oraz do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Koliszu.

LJchwałq zostałą opublikowona w Dzienniku IJrzędowym Województwo Wielkopolskiego z 2015 r. pod

pozycjq 638.

4. Uchwała Nr tv/20/2075 Rady Gminy Bralin z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie przyjęcia Środków z

. Funduszu Spójności z Priorytetu tX * Infrastruktura energetyczna przyjazna Środowisku i efektywnoŚĆ

energetyczno, w romoch Działaniq 9.3 - Termomodernizacjo obiektow użytecznoŚci publicznej - plany

gospodarki niskoemisyjnej (Konkurs nr 2/Po liŚ/g.3/201j),

Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego IJrzędu Wojewódzkiego

w Poznoniu.



6.

5,

8, Uchwała Nr lV/24/2075 Rady Gminy Bralin z dnia 30 stycznio 2015 r.
wynogrodzenia dlo Wójta Gminy Bralin.

Uchwała Nr lV/21/2015 Rady Gminy Bralin z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie przyjęcia na 2015 rok
Plonu dofinansowonia form doskonalenia zawodowego nóuczycieli, określenia maksymatnej kwoty
dofinansowania oPłat za doskonalenie oraz specjolności i form kształcenia zawodowego, na które
dofi na n sowa n ie jest przyznowa ne.

lJchwołę przesłano do Wydziału Kontroli Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego lJrzędu Wojewódzkiego
w Poznoniu,

Uchwała Nr lV/22/2075 Rady Gminy Bralin z dnia 30 stycznia 201-5 r. w sprawie powołania komisji
doraŹnej do opracowania projektu zmian w Statucie Gminy Bralin i Statutach Solectw.

Uchwołę przesłano do Wydziołu Kontroli Prawnego i Nqdzoru Wielkopolskiego lJrzędu Wojewódzkiego
w Poznoniu,

Uchwała Nr lv/23/2015 Rady Gminy Brąlin z dnio 30 stycznio 2015 r. w sprawie zatwierdzenia na 2015
rok planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bralin.

Uchwałę przesłano do Wydziału Kontro!i Prawnego i Nadzoru Wielkopotskiego tJrzędu Wojewódzkiego
w Poznaniu.

sprawie ustalenia

Uchwałę przesłono do Wydziału Kontroli Prawnego i Nqdzoru Wielkopolskiego tJrzędu Wojewódzkiego
w poznaniu

9, Rada nie uchwaliło proponowonego Gminnego Programu opieki nad Zabytkami dlo Gminy Brolin nalatq 2015 -2018, Projekt wrócił pod obrady komisji,

W dalszej częŚci WYstąPienia WÓjt Roman Wojiysiak przedstawił sprawozdanie ze spotkań i
konsultacji, w których brał udział w okresie od 30 stycznia do 24 |utego 2015 roku:

3 L0l,20l5r,
o godz, 1B,00 - Noworoczne Spotkanie z Mieszkańcąmi Powiatu Kępińskiego w hąli KoSiR

02.02.20I 5r.
o godz, l2,00 - sPotkanie z Burmistrzem Miąsta i Gminy Syców w sprawie Spółki Inwestor

03.02.20 I 5r.

C godz, 15,30 - udział w Posiedzeniu Rady Peclagogicznej w Szkole Poclstawowej w Bralinie

04.02.20l 5r.
l wYjazd do Poznania - sPotkanie z Wojewodq lYielkopolskim, oclbiór upoważnienia clo dostępu do bazy

danych SIO

05.02.20t 5r.

o godz. 10.00 - udział w Zgromadzeniu ll/spólników ZZo olszowa

09.02.20 l 5r. - I 0.02.201 5r.
o udział w szkoleniu w Rosnówku przeprowadzonym przez Regionalnq lzbę obrachunkowq



I L02.20I 5r.

o godz. l1.1 5 udziął w posiedzeniu Komisji oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu

l2.02.20I5r.
c godz. 14.00 - spotkanie z sołtysami, rozmowa doĘczyła ewentualnego funduszu sołeckiegO i sPraw

bieżqcych
o godz. tB,30 spotkanie z rodzicami dzieci z sekcji kolarskiej

l3.02.20l5r. urlop

I ó.02.20I 5r.

o godz. 09.30 _ spotkanie z radcq prawnym z Poznania panem Adamem Grzybem

o godz. 12,00 - spotkąnie z Burmistrzem Miastą i Gminy Kępn.o oraz Starostq KęPińskim

. godz. 14.30 -uclział w posiedzenilł Komisji Rozwoiu Gospodarczego i Budżetu, Komisji Przestrzegania

Prawą i Porzqclku Publicznego oraz Komis.f i Rolnictwa, Gospotlarki lllodnej i OchronY Środowiską

l 7,02.20l 5r.

l godz. l I.00 - spotkanie z pa.niq Dyrektor PUP w Kępnie lwonq Rataj

. godz. 18.00 _ udział w zebraniu sprawozdawczym oSP w l{owej Wsi Ksiqżęcej

l8.02,20l5r. - Kontrola z Deparlamentlt PROI|

I9.02.20l5r. - 20.02.20l 5r.

o uclział w zjeździe wójtów, Burmistrzow, prezydentów Miąst i stąrostów w zerkowie

Ad. 5 Sprawozdanie z prac komisji Rady
Kazimiera Kupczak poprosiła przewodniczących poszczególnych komisji o przedstawienie

sprawozdan z działalności międzysesyjnej. Jako pierwszemu głos oddała przewodniczącemu

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu.
przewodniczący Komisji oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu Jacek Kuropka poinformował o

przebiegu posiedzenia członków komisji w dniu 11 lutego br. Komisja zapoznała się Z

kryteriami, jakie miałby być stosowane w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego W

przedszkolach na terenie gminy. Po dyskusji inieznacznej modyfikacji kryteria te zostałY

zaakceptowane przez komisję. Zajęto się równiez analizą Programu opieki nad zabytkami dla

Gminy Bralin na lata 2015-2018. Wyjaśnień na zapytania radnych dotyczących pro8ramu

udzielali wójt Roman Wojtysiak i jego zastępca Robert Kieruzal. Jacek Kuropka przekazał

informacje radnym na temat rozmów telefonicznych i spotkania z właŚcicielką gruntu, na

którym planowana jest budowa ha|i sportowej. W rozmowach tych uczestniczył J. KuroPka

oraz Michał Woźniak. Przewodniczący poinformował o oczekiwaniach właŚcicielki gruntu,

która wyceniła wartość 43-arowej działki na 260 000 zł. Na tej działce znajdują się 2 budynki

gospodarcze/ które należałoby wyburzyć, co dodatkowo podniesie koszt ziemi.
przewodniczący komisji zwrócił się do radnych z pytaniem, jaką decyzję podejmiemY: cZY ma

to być hala sportowa na ww. działce, czy może nowa koncepcja budowy sali sportowej PrzY

gimnazjum z wykorzystaniem terenu nalezącego do gminy. Podczas posiedzenia rozmawiano

takze na temat planowanej budowy przedszkola przy ulicy Wiosennej.



o sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i GosPodarki Wodnej

poproszony został jej przewodniczący Piotr Twardowski.
piotr Twardowski poinformował o połączonym posiedzeniu 3 komisji: Komisji Rozwoju

Gospodarczego i Budżetu, Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Komisji

Rolnictwa, ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, które odbyło się 16 lutego 201-5 roku.

Posiedzenie dotyczyło dyskusji nad projektem Programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy. Dyskutowano

również nad uchwałą w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zabytkami dla GminY Bralin

na lata 2OL5-2)1,B, podczas posiedzenia odczytano złożone do komisji pisma dotYczące

spraw bieżących. podjęto dyskusję na temat funkcjonowania zbiórki odpadów komunalnYch

na terenie gminy.

Następnie przewodnicząca Kazimiera Kupczak poprosita o przedstawienie sPrawozdania z

prac Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.

Głos zabrał jej przewodniczący Paweł Narękiewicz, który poinformował, Że jego komisja oraz

Komisja przestrzegania prawa i Porządku Publicznego obradowały wspólnie i Przedstawione
wcześniej sprawozdanie jest jedno.

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok.

o wyjaśnienia do uchwały Przewodnicząca obrad poprosiła skarbnik gminy GraŻYnę Mosch.

Głos zabrała skarbnik gminy, przedstawiając wyjaśnienia. Zmiana uchwałY budŻetowej

dotyczy zwiększenia planu dotacji celowej o kwotę 460 zł środki wojewody

Wielkopolskiego na wypłatę dodatku energetycznego w pierwszym kwartale 201-5 roku, co

jest zadaniem zleconym gminie realizowanym przez GOPS. Pismem Ministerstwa Finansów

zmniejszona została część oświatowa subwencji ogólnej o 18 450 z|, co powoduje

zmniejszenie planu wydatków placówek oświatowych proporcjonalnie o kwotę 6 1-50 zt w

każdej. W związku z przekroczeniem wartości sprzedaży napojów alkoholowych w 2014 roku

zwiększa się wptywy z opłat za zezwolenia za sprzedaż alkoholu o kwotę 19334 zł z
przeznaczeniem na realizację programów profilaktyki. Zwiększa się plan dochodów o kwotę

30 00O zł, z czego 18 0oo zł to zwrot z Gminy Perzów wydatków poniesionych w związku z

dowozami do szkół, 12 O0O zł - częsciowa spłata zaliczki alimentacyjnej oraz funduszu

alimentacyjnego, które wpływają do gminy. Kwotę 30 OOO zł przeznacza się na wYdatki na

rzecz osób fizycznych, w tym diety sottysów. Ponadto dokonuje się przeniesień międzY

rozdziałami i paragrafami. Zwiększa się plan o kwotę 2 000 zł, to jest dodatek dla asystenta i

koordynatora przeniesiony z wydatków urzędu, finansowany ze Środków unijnYch. Kwotę

50 Oo0 z| z zakupu gruntu pod budowę hali przeznacza się na zadanie inwestYcYjne -
przygotowanie projektów inwestycyjnych na lata przyszłe. Ponadto dokonuje się korektY

planów finansowych placówek oświatowych, co związane jest głównie z naliczeniem

dodatkowego wynagrodzenia rocznego. W ZS w Nowej Wsi Ksiązęcej zwiększa się wYdatek

na koszty sądowe w wysokości 15,63 zł.



Do omawianej uchwały pytanie zadał radny Paweł Narękiewicz: Skoro pojawiają się oPłatY z

tytułu kosztów sądowych, pojawiają się co chwilę, czy móżna zrobiĆ kalkulację, ile rocznie

wydajemy na ten cel. Drugie pytanie dotyczyło kwoty 50 0O0 zł pomniejszającej Środki na

zakup gruntu pod budowę hali sportowej. Dlaczego zmniejsza się tę kwotę i na jakie ProjektY

zadań inwestycyjnych zostaną przeznaczone. Radny prosi, by zmiany w uchwale budŻetowej

były omawiane bardziej konkretnie.

Na pytania radnego odpowiedziała skarbnik gminy Grazyna Mosch, Poinformowała, Że Środki

te przeznacza się na przygotowanie projektów inwestycyjnych na przyszłe lata. W uchwale

trudno opisać w tym momencie, jakie inwestycje w latach przyszłych będą wykonywane/

środki te zostały na razie przeniesione do ogólnego paragrafu. Jakie projekty imaPY będą

zlecane należałoby zapytać kierownika Referatu lnwestycji.

Radny paweł Narękiewicz zwrocil uwagę/ ze kwota zakupu działki pod halę, o czYm

informował na biezącej sesji radny Jacek Kuropka, jest wysoka, a do tego dochodzi koszt

wyburzenia stodół, a jeszcze zostają ściągane środki z tego paragrafu. Dlaczego? Teraz

pozostanie tam kwota ok. 60 000 zł, a mamy wybudować halę.

Głos zabrał sekretarz Zbigniew Łatka. Omówił proces inwestycyjny i zwrócił uwagę, Ze te

środki w tym roku nie będą jeszcze potrzebne w takiej ilości.

Głos zabrał równiez wójt gminy Roman Wojtysiak. Jego zdaniem w przeciągu najbliŻszych 6-7

miesięcy pieniądze na tym paragrafie nie są realnie do wykorzystania, Zamiast zamraŻania

ich w tym miejscu proponuje przesunięcie tych środków na dział projekty, by przygotowYwaĆ

inne inwestycje: mapy pod drogi w Mielęcinie, dokumentację kanalizacji w Mnichowicach. W

zamian zamrażania pieniędzy az skończą się wszystkie procesy i odwołania dotYczące

spornego gruntu, wójt proponuje przezn aczyć częsc środków na inny cel.

W kwestii zapytania o koszty sądowe głos zabrała skarbnik Grazyna Mosch, informując, ze

kwota 15,63 zł jest w planie Zespołu Szkół W Nowej Wsi Książęcej i dotyczy zwrotu kosztów

świadkowi, który miał potrącone wynagrodzenie z tytułu zwolnienia z pracy na czas roZPraWY

sądowej. Zaś odnosząc się do kosztów ogólnych, to w planie finansowym urzędu gminY na

2015 rok zaplanowana jest kwota 12 00O zł kosztów sądowych, które ponosi gmina, gdY

poborca skarbowy ściąga zaległości od naszych podatników. Gmina Bralin ma bowiem

300 000 zaległości z tytułu podatkow.

Głos zabrał radny Marek Markiewicz, mówiąc, że krążą pogłoski, że sprawę przegraliŚmy z

panem, który został zwolniony i inne, które mówią, ze wygraliŚmy jako gmina, Zapytal, czY

ktoś moze przybliżyć sprawę, jak ona rzeczywiście wygląda?

Wójt gminy poinformował, że nie jest to ani czas, ani miejsce by informowaĆ, jak skończył się

proces w sądzie pracy, gdzie jeden z pracowników odwołał się w stosunku do Swojego

pracodawcy. powiedział, że całe koszty sądowe to 1-5 zł i nie wypłacono zadnych innYch

pieniędzy, Zatem odpowiedź powinna być jednoznaczna.



projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na żOLs rok odczytała

przewodnicząca rady Kazimiera Kupczak. Po odczytaniu przystąpiono do głosowania.

Przebieg głosowania ,. ,,zd" _ 12 radnych , ,,przeciw" - 2, ,,wstrzymujących się" _ 1,

Uchwała nry/25l2o15 w sprawie zmiany uchwały budzetowej na 2015 rok została przyjęta i

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad. 7 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów stosowanych w drugim etaPie

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i do oddziałów przedszkolnYch w

szkołach podstawowych, dla których Gmina Bralin jest organem prowadzącym oraz

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów.

Uchwała została omówiona na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu. Po

odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania.

Przebieg głosowania,. ,,zd" - 1-5 radnych , ,,przeciw" - 0, ,,wstrzymujących się" - 0.

Uchwała nr Y1261201,5 w sprawie ustalenia kryteriów stosowanych w drugim etapie

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i do oddziałów przedszkolnych w

szkołach podstawowych, dla których Gmina Bralin jest organem prowadzącym oraz

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów została przyjęta jednogłoŚnie i

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad. 8 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla

Gminy Bralin na lata 2OL5-2OL8.

przed odczytaniem uchwały głos zabrał Artur Wójcik kierownik Referatu Rozwoju

Gospodarczego i lnwestycji, który przedstawił jeszcze dwie drobne zmiany w programie,

zauwazone przez radnego Leszka Głąba, a które zostały naniesione po pozytywnej akcePtacji

konserwatora zabytków. Autopoprawki dotyczyły skorygowania informacji o szlaku pieszYm

niebieskim (ten sam szlak wymieniony był dwukrotnie, raz zaklasyfikowany jako szlak o

zasięgu powiatowym, a raz wojewódzkim) oraz usytuowania jednego z obiektów zapisanego

dotychczas pod adresem Działosze 20, a powinno być Działosze 14.

Głos zabrał równiez radny Grzegorz Lemanik, który zapytał czy informacja Samorządowego

Kolegium odwoławczego, która pojawiła się na BlP, a dotycząca sprawy z panem Ryszardem

Światłym na temat gruntu położonego na granicy gminy Bralin i Perzowa nie spowoduje

dodatkowych kompilacji prawnych z uchwalanym dzisiaj Gminnym programem opieki nad

zabytkami dla Gminy Bralin na lata 201,5-żO1.B.

Wójt gminy Bralin poinformował, ze jedna sprawa z drugą nie mają nic wspólnego. SKO

wyd.ało decyzję o warunkach zabudowy na budowę dwóch wiatraków za Golą, przy kopalni

zwiru. Gmina Bralin odmawiała decyzji w tej sprawie, jednak Samorządowe Kolegium

Odwoławcze wydało taką decyzję.



po zapoznaniu z autopoprawkami do programu przewodnicząca Rady odczYtała treŚĆ

uchwały. Po odczytaniu przystąpiono do głosowania.

Przebieg głosowania: ,,za" _ 15 radnych , ,,przeciw" _ O, ,,wstrzymujących się" _ 0.

Uchwała nr y/27/ż01_5 w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla

Gminy Bralin na lata 2015_2018 została przyjęta jednogłoŚnie i stanowi załącznik nr 4 do

protokołu.

Ad. 9 Wolne głosy i informacje.

Głos zabrał radny Piotr Twardowski, który zwrócił się do Przewodniczącej Rady GminY z

prośbą o zwołanie pierwszego posiedzenia komisji doraźnej do opracowania projektu Statutu

Gminy Bralin i Statutów Sołectw z uwagi na fakt, ze komisja nie ma jeszcze wybranego

przewodniczącego, który by mógł zwołać pierwsze posiedzenie.

Kazimiera Kupczak poinformowała, ze ustali dogodny termin z członkami ww. komisji i zwoła

posiedzenie.

Głos zabrał radny Marek Markiewicz, który zwrócił się do władz samorządowych z pytaniem,

co się dzieje w bralińskim LZS-ie, bo krążą rożne głosy. Drugie pytanie radnego dotyczyło

Zakładowego Turnieju Piłki Siatkowej, który odbywał się każdego roku w styczniu, a nie odbYł

się nagle w tym roku. Stwierdził, że rożne głosy krążą, prosił o wyjaŚnienie Przez
przedstawicieli Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Gminy.

przewodnicząca rady Kazimiera Kupczak zapytała, czy w tej sali nie ma działaczy LKS, którzY

mogliby odpowiedzieć na pytanie radnego,

Z powodu braku odpowiedzi z sali głos zabrat ńójt Roman Wojtysiak, stwierdzając, iŻ dziwi

go to pytanie, bo to jest organizacja, stowarzyszenie, wobec którego ani wójt, ani urząd nie

stanowią nadzoru. Taki nadzór nad klubem sportowym prowadzi starosta. WÓjt podkreŚlił, Że

nie chce zajmować się plotkami. Nie wie, co się dzieje w klubie sportowym, moze jedYnie

poprosić Komisję oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu oraz Komisję Rozwoju Gospodarczego i

Budzetu, aby zwołały posiedzenia swoich komisji w połowie marca br. O to nalezY PYtaĆ

Zarząd.

przewodnicząca Kazimiera Kupczak równiez odpowiedziała, że nie wie nic na ten temat. Są

działacze odpowiedzialni za to, co tam się dzieje, Nikt nie zwracał się do niej, nie zgłaszał

żadnego problemu.

Radny Markiewicz odpowiedział,że szkoda, iz nikt nic nie wie, bo to są nasi mieszkańcy, nasi

chłopcy, jako rada mamy nad nimi jakąś pieczę, Słyszy, że trenują, światło się pali.

Na drugie pytanie radnego odpowiedzi udzielił kierownik Referatu OŚwiaty, Kultury, Sportu i

promocji Gminy Bralin Sławomir Bąk. Na podstawie dotychczasowych obserwacji i

przygotowań do kolejnych edycji turnieju stwierdził, że formuła tego turnieju się PowOli

kończy. od kilku lat były duze problemy ze zgłaszaniem chętnych zakładów pracY do



rywalizacji, dlatego uważa, że należy zaproponować inną formę turnieju. Myśli o turnieju

bardziej rodzinnym, o połączeniu dorosłych pracowników zakładów pracy z ich dziećmi.

Na koniec przewodnicząca Rady poinformowała, że następna sesja zwyczajna odbędzie się w

ostatnią środę miesiąca, tj. 25 marca 2015 roku.

Ad. 10 Zamknięcie posiedzenia.

Na tym zakończyły się obrady V sesji Rady Gminy Bralin w dniu 25 lutego 2015 roku,

protokolant

Przewodniczący
Rady Gminy Brelin

Kgrzimierya Rupczak
Y,: .,,7uź:;;;Ł, .
Przewodnicząca obrad


